

Ref. Lokalråds mødet d. 15/8 2018

Tilstede: Ingse, Poul, Ebbe, Bent, Marianne, Busser og Charlotte

Information fra Ingse

- Inges informere om legepladsen (tiltag hen over sommeren)
- Der er dialog møde d. 12/9 - **Ingse finder ud af hvad tid det er.**
- Laderne på Vedbygård er ryddet op og sat op i Søparken.

Nogen af møblerne er sat i opholdsstuen i Søparken. Per og Poul laver et dokument over de ting, der er taget fra laden og sat i Søparken.

- Der skal findes en ordning vedr. flagallen

Helhedsplanen:

Stisystemet er færdig udarbejdet af arkitekterne. Der skal findes en dato, så lodsejer kan indkaldes til et møde.

Der skal laves et for-møde med Søren Borup og arkitekterne. Hvor der laves en indbydelse til lodsejerne.

Invitationen til Bendtsensgård sende til Poul Lomholt

HUSK, at skrive til Søren Borup, når arkitekterne har svaret.

Lokalrådsmøde d. 3/10

Lokalrådsmøde kl. 17-19 - evt. Lodsejer møde fra kl. 19-21

Historien:

Lørdag d. 29/9 kl. 13-17

Dialogmødet:

Skal vi bl.a. snakkes ekstra skraldespande i byen.

Medborgeraften:

Forgår d. 25/10 på Restaurant "Garden" kl. 19-22

Vi skal hjælpe med, at sætte ting op.

Ingse vil anmode kollektivets orkester om, at spille den aften.

Vi skal tænke over, hvad pengene skal bruges til....

Forslag: De hjemmeløse

Juletræstænding:

D. 1/12 kl. 16

Vi mødes kl. 15:30

Vi mangler en taler og musiker.

Juletræsfest:

Den 16/12 evt. i samarbejde med fodboldklubben.

Evt:

Poul informere om flagallen

Den gamle flagvogn er solgt.

Marianne forslår vi laver en ekstra mini oprydnings dag i byen, hvor vi bl.a. for rydde affald op, får beskåret æbletræet på legepladsen, for skruet knopperne ordentligt fast på flagstængerne. På næste møde skal der findes en dato til dette.